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Besluitenlijst 

Deze vergadering kan 
bekeken en beluisterd 
worden via de website van 
de gemeenteraad:  

www.raadbergen-nh.nl 

Algemene raadscommissie Begroting van 6 oktober 2016 

 

 

Agendapunt  A 1: Opening 

 
Aanwezig: 

Commissieleden: André  Van 
der Leij (PvdA), Janina Luttik-
Swart (Kies Lokaal), Solita 
Groen-Bruschke 
(GroenLinks), Klaas 
Valkering (CDA), Danny 
Zwart (CDA), Frits David 
Zeiler (GBB), Hans Haring 
(GBB), Jan Houtenbos 
(VVD), Cees Roem (VVD), 
Alexandra Otto-Van der Ende 
(D66) en Jan Snijder (D66)  
 
Voorzitter: 
Marcel Halff 

Collegeleden:  
Hetty Hafkamp, Jan Mesu, 
Peter van Huissteden, Hugo 
Snabilie en Odile Rasch  
 
 

Griffier  
Margriet Veeger 
 
 
 

 

Agendapunt  1: Opening 

 
Opmerkingen 

Mededelingen  
Portefeuillehouder Rasch meldt dat op donderdag 13 oktober om 10.00 uur in Den Haag een 
rondetafelgesprek plaatsvindt met Kamerleden over de windmolens. Zij nodigt de 
commissieleden uit om daarbij als belanghebbenden aanwezig te zijn. Zij zal hierover nog 
een brief via de griffie laten verspreiden.  
 
Portefeuillehouder Van Huissteden meldt dat op 5 oktober in het televisieprogramma Zembla 
aandacht is besteed aan kunstgrasvelden en het gebruik van rubberen granulaat. Gebleken 
is dat dit granulaat stoffen bevat die mogelijk kankerverwekkend zijn. Naar aanleiding hiervan 
heeft het college besloten om een brief te versturen naar de voetbalverenigingen. Gekeken 
zal worden hoe groot het probleem in Bergen is en wat hieraan gedaan kan worden. Mogelijk 
is een alternatief om het granulaat te vervangen door kurk.  
 
Portefeuillehouder Van Huissteden verwijst naar de mededeling van Recycling Netwerk 
Nederland dat het inzamelen van plastic mislukt is, als reactie naar de Tweede Kamer op het 

http://www.raadbergen-nh.nl/
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rijks- bredeprogramma circulaire economie. Hij heeft een reactie hierop ontvangen van HVC 
die hij naar de raad zal sturen.  
 
Portefeuillehouder Van Huissteden verwijst naar de motie vreemd aan de orde van de 
vergadering van 2 juni 2016 waarin het college werd opgeroepen om bij de eerstvolgende 
algemene vergadering van aandeelhouders van HVC te verzoeken om het beloningsbeleid in 
overeenstemming te brengen met de Wet normering topinkomens. De discussie is naar voren 
gehaald. In VVI-verband is aan de raad van commissarissen de opdracht meegegeven een 
nieuwe directeur te werven binnen de WNT2-normen.   
 

 

Agendapunt 2: Septembercirculaire 

 
Voorgenomen besluit 

De begrotingswijziging financiële gevolgen septembercirculaire 2016 vast te stellen. 

 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 

Naar de Raad d.d.:   Hamerstuk  Bespreekstuk 

 
Opmerkingen 2 

De heer Houtenbos (VVD) heeft een vraag over de besparingen met betrekking tot de 
decentralisatie WMO begeleiding en decentralisatie zorg. Wordt het geld dat in 2017 wordt 
ontvangen ingezet voor een besparing?  
Reactie college 
Portefeuillehouder Mesu antwoordt dat het geld als voor- en nadeel is ingeboekt en 
beschikbaar blijft voor de taken die moeten worden uitgevoerd.    
 
Conclusie  
De voorzitter concludeert dat de septembercirculaire als A-stuk wordt doorgeleid naar de 
raad.  

2 Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 

Agendapunt  3: Voorstel betreft het vaststellen van de Programmabegroting 2017 

 
Voorgenomen besluit 

Vaststellen van de programmabegroting 2017-2020 volgens raadsbesluit. 

 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 

Naar de Raad d.d.:   Hamerstuk  Bespreekstuk 

 
Opmerkingen 2 

Mevrouw Luttik-Swart (Kies Lokaal) vindt de begroting een uitgebreid boekwerk met veel 
kengetallen. Zij wil toe naar een korte en transparante versie voor de raad. Kies Lokaal is 
tevreden met de inhoud van de begroting omdat de woonlasten zo laag mogelijk worden 
gehouden, de parkeertarieven niet worden verhoogd en de hondenbelasting wordt 
afgeschaft. Zij pleit  ervoor een goede balans te zoeken in de vraag en het aanbod naar de 
zorg. Wanneer wordt een voorstel verwacht voor de bijdrage van de diensten?  Verwacht 
wordt dat voor 2017 budget wordt overgehouden voor de WMO. Gebleken is dat 
medewerkers zich goed inzetten voor deze doelgroepen. Kies Lokaal pleit ervoor om 
standaard een klanttevredenheidsonderzoek te laten plaatsvinden.  
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Verder wordt voor kunst en cultuur een bedrag van 25.000 euro extra aangevraagd. Haar 
fractie pleit ervoor dat hiervoor het nut en de noodzaak wordt aangetoond. Op pagina 11 
worden PM-posten genoemd waarvoor geen geld is gereserveerd. Zij vraagt zich af in 
hoeverre het extra budget nodig is voor de dekking van alle PM-posten die worden genoemd.  
Voorts wil zij weten wat de stand van zaken is met betrekking tot de actualisatie van de 
bestemmingsplannen.  
Aangegeven staat dat het dekkingspercentage van de Veiligheidsregio te laag is. Er zou nog 
een voorstel komen voor het gebied van de Egmonden. Is hierover al iets meer bekend?  
Voorts vraagt zij wanneer het nieuwe beleidsplan openbare verlichting verwacht wordt.  
Wat betreft de toeristenbelasting is afgesproken dat de gemeente zou onderzoeken of er 
particuliere en commerciële verhuurders zijn die nog geen toeristenbelasting betalen. Hierop 
is nog geen inzet gepleegd. Door meer inkomsten van verhuurders kan voorkomen worden 
dat de toeristenbelasting stijgt. Kies Lokaal wil niet dat de toeristenbelasting stijgt. Haar 
fractie overweegt bij de raadsbehandeling hiervoor een motie in te dienen.  
Het onderhoudsbudget voor gebouwen wordt opgehoogd. Hoe verhoudt dit zich met het 
voornemen om in de toekomst niet meer de stenen, maar de activiteiten te subsidiëren. 
Tenslotte ziet Kies Lokaal dat het mogelijk is dat (een deel van de) recreatiewoningen worden 
gelegaliseerd en herbestemd. Haar fractie pleit voor een voorstel op welke wijze legalisatie 
mogelijk gemaakt kan worden.  
 
De heer Zeiler (Gemeentebelangen) signaleert dat in de programmabegroting projecten over 
de verschillende onderdelen zijn verspreid. Gemeentebelangen pleit ervoor om hierin een 
prioritering aan te brengen. Dit geldt voor de projecten genoemd op pagina 11 (Kruising N9 
met de Kogendijk financiële bijdrage verbeteren veiligheid, Slotkwartier, Oude Hof en 
Eeuwigelaan). Hierbij pleit zijn fractie ervoor om helderheid te geven over de voortgang en 
kosten van de projecten.  
Over programmadeel 1B, thuiszorg, vraagt hij of de gemeente Bergen voldoet aan de regels 
voor de toekenning thuiszorg en wat de regel is voor de mensen die net niet in aanmerking 
voor thuiszorg komen.  
Verder wil hij weten waarom er voor Bergen-binnen geen scholenplan is als hij dit afzet tegen 
de afnemende schoolgeneratie.  
De Oosterkimschool wordt tijdelijk gebruikt voor kunstenaars. Is er een structurele oplossing 
voor het tekort aan atelierruimtes voor kunstenaars? Gemeentebelangen is voornemens om 
hiervoor bij de begrotingsbehandeling een voorstel in te dienen.  
Voorts pleit Gemeentebelangen voor een integraal plan voor Bergen aan Zee en pleit men 
voor een duidelijker overzicht voor de bestemmingsplannen. In het overzicht wordt niet 
verwezen naar de nieuwe Omgevingswet en wat de consequenties hiervan zijn voor de 
planning. Hij vraagt om dit alsnog te doen.  
Bij het onderdeel risicobeheersing mist Gemeentebelangen tenslotte de dreigende 
planschades en kosten voor procedures bij de raad van state.  
 
De heer Houtenbos (VVD) signaleert dat met de PM-posten genoemd op pagina 11 van de 
programmabegroting aanzienlijke kosten voor 2017 zijn gemoeid. In BUCH-verband is 
gesproken over de ICT-kosten van 400.000 tot 500.000 euro. De vraag is of dit bedrag uit de 
algemene reserve gehaald moet worden. Onlangs is zijn fractie geïnformeerd over de 
Omgevingswet. In dit kader vraagt hij of er een bestemmingsplan wordt voorbereid met een 
verbrede reikwijdte. De Omgevingswet heeft niet alleen maar juridische en organisatorische 
gevolgen, maar ook voor de ICT. Is hiermee in BUCH-verband al rekening gehouden?  
Vanuit de VNG is een lobby gestart om in 2016 in een aantal gemeenten precariobelasting te 
gaan heffen. Kan het college de raad hierover de meest actuele informatie geven?  
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Ook de VVD heeft problemen om de toeristenbelasting te verhogen. Als meer ingezet wordt 
op onderzoek is een verhoging niet noodzakelijk.  
Verder spreekt hij zijn complimenten uit over de paragraaf verbonden partijen.  
Ten aanzien van het groenbeleid pleit zijn fractie ervoor om de burgers daarbij te betrekken 
(ecologisch groenbeheer). Als het gaat om het pleidooi om ruimte beschikbaar te stellen voor 
kunstenaars dan gaat zijn voorkeur uit naar meer woningen voor jongeren. Tenslotte wordt in 
de programmabegroting een vijftal prioriteiten genoemd. Wellicht kan bij de algemene 
beschouwingen hieruit een top drie geformuleerd worden.  
 
De heer Roem (VVD) signaleert bij de paragraaf economie dat gerefereerd wordt aan het 
keurmerk van de blauwe vlag. Er zijn echter nog meer keurmerken (fairtrade/eco21 en 
Cittaslow). Deze keurmerken moeten wel onderhouden en geborgd worden voor de 
toekomst. Derhalve wil hij weten of men zich alleen gaat focussen op het keurmerk van de 
blauwe vlag, of er nog meer keurmerken geborgd worden of dat er een opschoonactie 
plaatsvindt.  
De precariobelasting op kabels en leidingen zal verdwijnen en leidt tot een nadeel. Gelet op 
het GRP is het de vraag of dit nadeel leidt tot een structurele verhoging van de riooltarieven.  
 
Mevrouw Groen-Bruschke (GroenLinks) pleit ervoor om bij de actualisatie van het 
duurzaamheidsbeleid aan te geven waarvoor het budget gebruikt wordt. Wat betreft het 
onderdeel cultuur, recreatie en toerisme heeft zij begrepen dat de inkomsten van de 
toeristenbelasting worden gestort in de algemene middelen. Kan aangegeven waarvoor dit 
gebruikt wordt?  
Bij programma 1 heeft zij de vraag hoeveel geld de gemeente van het Rijk ontvangt om 
vluchtelingen en statushouders te helpen en hoeveel kosten hiervoor worden gemaakt.   
Bij programma 2, aantrekkelijke gemeente, mist zij een overzicht van de cijfers. Hoeveel 
overnachtingen zijn er per inwoner en hoe is dit verdeeld over de kernen? Er zijn meer 
verblijfsrecreanten nodig, maar is dit wel wenselijk?  
Op bladzijde 35, kunst in het hart, worden voorbeelden van nieuwe initiatieven genoemd die 
zijn gesubsidieerd. Volgens haar gaat het hierbij niet altijd om nieuwe initiatieven, maar 
bestaande initiatieven die iets extra’s of anders gaan doen. Hoe moet zij dit zien in relatie tot 
bestaande initiatieven die geen subsidie ontvangen (Woodlands of Museumhoeve Overslot)?  
Verder leest zij dat in Bergen aan Zee op incidentele basis verkeersregelaars worden ingezet. 
Wordt dit nog geëvalueerd?  
Voorts leest zij dat er het nodige wordt gedaan in Camperduin. Geldt dit ook voor Hargen aan 
Zee? Wordt daar nog een opstappunt gemaakt voor mountainbikers, wordt daar een 
openbaar toilet gerealiseerd en hoe zit het met de watertappunten en de stranddouches?  
In de bijlage wordt gesproken over cultureel leegstandsbeheer waarbij verwezen wordt naar 
het Slotkwartier en de Oosterkimschool. Waarom worden deze voorbeelden genoemd?  
Men wil de lokale lasten zo laag mogelijk en een financieel zo gezond mogelijke gemeente 
zijn. Hoe wordt dit gerealiseerd gezien alle kosten die nog verwacht worden (ICT, BUCH en 
alle plannen die er nog zijn).  
 
Mevrouw Otto-Van der Ende (D66) bedankt het college voor de beantwoording van de vragen 
die zij al schriftelijk heeft gesteld. D66 vindt het wel een goede zaak om kengetallen te 
ontvangen omdat hieruit interessante conclusies getrokken kunnen worden.  
 
De heer Valkering (CDA) meldt dat het CDA vragen naar het college heeft gestuurd. Het CDA 
heeft op dit moment overleg met de griffie in hoeverre er wel of niet door het college een 
toezegging is gedaan over de BUCH-taakstelling. Het CDA komt daar nog op terug bij de 
begrotingsvergadering. Verder vraagt hij als een bijdrage gedaan moet worden aan de 
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kruising N9 in hoeverre hieraan voorwaarden gesteld kunnen worden. Er is een toezegging 
gedaan dat er vaart gezet zou worden achter het uitvoeren van de residuele 
grondwaardeberekening voor Hotel Nassau Bergen. Kan dit nog in 2016 gedaan worden? Er 
vindt overleg plaats met partijen over de financiële consequenties van de ontwikkeling van 
het maritiem centrum. Toegezegd is dat voor of direct na het zomerreces een raadsvoorstel 
over het tekort van de Pinck voorgelegd zou worden. Wanneer wordt dit raadsvoorstel 
verwacht? Voorts vraag zijn fractie een toelichting op de situatie bij het Slotkwartier en hoe dit 
gezien moet worden in relatie tot de brief die is verstuurd waarin de huur wordt opgezegd. 
Door de portefeuillehouder is in de commissievergadering op 8 september 2016 toegezegd 
om eerst de raad te informeren en dan pas overeenkomsten op te zeggen. In het verlengde 
daarvan wil hij weten wat voor soort overeenkomst aan de gebruikers is aangeboden. Is dit 
een gebruikersovereenkomst met minder rechtsbescherming dan een huurovereenkomst?    
Voorts staat in de programmabegroting dat 165.000 euro wordt uitgegeven voor de inrichting 
van het stadhuis, terwijl dat net verbouwd is en de huisvestingskosten naar de BUCH gaan. 
Hij vraagt hoe hij deze uitgave moet duiden.  
 
De heer Van der Leij (PvdA) is benieuwd naar de voorstellen die nog aan de raad worden 
voorgelegd voor de geplande investeringen op pagina 11. De PvdA maakt zich verder zorgen 
hoe er omgegaan wordt met de financiering en het overschot als het gaat om de WMO. Het is 
goed om als raad een vinger aan de pols te houden. De PvdA vindt het een stabiele 
begroting en is voornemens om bij de raadsbehandeling een aantal moties in te dienen. 
Tenslotte is men benieuwd naar de discussie die nog gaat volgen over de bijdrage aan de 
BUCH-organisatie als het gaat om de ICT.  
 
Reactie college  
Portefeuillehouder Snabilie beaamt dat het bij de programmabegroting gaat om een 
uitgebreid boekwerk. Hij is bereid om samen met de commissie van onderzoek te kijken of 
volgend jaar naast de huidige vorm nog een ander document gemaakt kan worden waarmee 
de raad en inwoners uit de voeten kunnen. Verder merkt hij op dat er een nieuw overzicht van 
de bestemmingsplannen is gemaakt dat voor een volgende commissievergadering wordt 
geagendeerd. Een scherpere inning van de toeristenbelasting is per 1 oktober gestart. Begin 
2017 zal gekeken worden wat de effecten hiervan zijn. Gemeend is, mede vanwege de 
concurrentiegevoeligheid, de toeristenbelasting met 5 cent te verhogen om de lokale lasten 
zo laag mogelijk te houden en toch ambities mogelijk te maken.   
Gevraagd is waarom het onderhoudsbudget voor gebouwen wordt opgehoogd, terwijl er is 
voorgenomen om in de toekomst niet meer de stenen, maar de activiteiten te subsidiëren. 
Het onderhoud aan de gebouwen blijft. Onderhoud wordt geoptimaliseerd en getracht wordt 
gebouwen te verkopen die geen kernwaarde hebben.  
Wat betreft de vraag over het herbestemmen van recreatiewoningen wordt gekeken hoe er 
tot een pilot gekomen kan worden. Een plan van aanpak wordt in het eerste kwartaal 2017 
verwacht.  
Door Gemeentebelangen wordt gesignaleerd dat in de programmabegroting projecten over 
de verschillende onderdelen zijn verspreid en men vraagt hierin een prioritering aan te 
brengen. Bij de bespreking van de kadernota is door de raad nadrukkelijk gevraagd om een 
indicatie van de kosten van de projecten te geven. Het is dus een indicatie die niet in de 
begroting is opgenomen. Voor de afzonderlijke posten zal nog met een plan gekomen 
worden.  
Gemeentebelangen heeft tevens gevraagd om een integraal plan voor Bergen aan Zee.  
Als het plan van de dorpsraad is ontvangen zal het college hiermee verder gaan.  
In de programmabegroting staat een systematiek om risico’s te kwantificeren. Hierin zijn 
risico’s van onder andere planschade meegenomen.  
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De implementatie van de nieuwe Omgevingswet zal op korte termijn in BUCH-verband 
plaatsvinden. Ook worden de ICT-kosten in BUCH-verband daarbij meegenomen.  
Wat betreft de precariobelasting kan hij melden dat de gemeente Bergen meedoet aan de 
VNG-lobby. In de begroting is opgenomen dat precario vanaf 2017 niet geheven wordt. Mocht 
er wel precario geheven gaan worden dan komt dit ten gunste van de algemene reserve om 
het schuldquotum te verlagen.  
Gevraagd is om de opbrengsten vanuit de toeristenbelasting te specificeren. Hij is bereid om 
indicatief te kijken welke uitgaven hieraan verbonden zijn.  
Binnenkort verschijnt de nieuwsbrief voor de raad waarin informatie over Museumhoeve 
Overslot/Slotkwartier wordt gegeven. Al jaren kunnen de gebruikers gebruik maken van de 
verschillende panden en wordt er gesproken over herbestemming. Inmiddels is conform het 
beleid en de afspraken een aantal gebruikersovereenkomsten opgezegd om het Slotkwartier 
te gaan ontwikkelen. Het aangaan van nieuwe gebruikersovereenkomsten komt voort uit 
eerdere besluiten en staat los van de toezegging die hij in een eerdere commissievergadering 
heeft gedaan. Hij zegt toe dat hij de raad een memo zal sturen waarin alle feiten worden 
genoemd.  
Over de Pinck heeft een aantal gesprekken plaatsgevonden en komt het college binnenkort 
met een voorstel. Wat betreft de tijdsplanning is het college voornemens om dit jaar nog een 
besluit te nemen over de maritieme hoek. Direct daarna wordt het aan de raad voorgelegd.   
 
Portefeuillehouder Mesu licht toe dat het de bedoeling is dat voor 1 januari 2017 een besluit 
genomen wordt over de eigen bijdrage van de diensten. Een jaarlijks 
klanttevredenheidsonderzoek is in het kader van de Participatiewet een wettelijke 
verplichting. Binnenkort worden de resultaten van 2015 in de commissie besproken. Door 
Gemeentebelangen is gevraagd wat er gebeurt met de mensen die net niet in aanmerking 
komen voor de thuiszorg. Er zijn/worden informatiebijeenkomsten georganiseerd in de 
diverse kernen. Daarnaast wordt informatie gepubliceerd op de gemeentelijke website. Het 
scholenplan en het sluiten van een school zijn in eerste instantie een bevoegdheid van de 
schoolbesturen. Hij heeft periodiek overleg met de schoolbesturen over het scholenplan.  
 
Burgemeester Hafkamp meldt dat zij in gesprek is met de brandweer over het 
dekkingspercentage van de Veiligheidsregio. De Veiligheidsregio komt nog met een 
document over de rijtijden en het dekkingspercentage.  
 
Portefeuillehouder Rasch licht toe dat het budget voor kunst en cultuur wordt besteed aan de 
bibliotheek, Kranenburgh, cultuureducatie, de muziekvereniging, subsidies aan instellingen, 
de kunst tiendaagse en de International Holland Music Sessions. Kunst en cultuur is er voor 
iedereen en veraangenaamt het woonklimaat. Het extra budget van 25.000 euro geeft ruimte 
om nieuwe activiteiten te ontplooien en zal volgens haar goed besteed worden.  
Wat betreft de keurmerken staat de blauwe vlag niet ter discussie. Fairtrade en ECO XX1 
worden ook gehanteerd. Keurmerken worden in het kader van het duurzaamheidsbeleid 
belicht. Het college is voornemens om het fairtrade keurmerk te behouden. Ook wil men het 
EXO XX1 keurmerk als evaluatiemiddel behouden. De keurmerken worden bij het 
duurzaamheidsbeleid in de begroting genoemd.  
De ambtelijke organisatie is in gesprek met PWN over watertappunten. Zij verwacht dat in het 
voorjaar 2017 een aantal watertappunten zal worden gerealiseerd in de verschillende kernen. 
Het opstappunt voor mountainbikers in Hargen is gerelateerd aan de verlenging van de 
mountainbikeroute. Hier is Staatsbosbeheer mee bezig. Daarnaast zullen in het voorjaar 
2017 in de gemeente diverse toeristische opstappunten worden gerealiseerd. Hiervoor is 
subsidie ontvangen in het kader van de regionale toeristische visie. Een opstappunt wordt 
samen met een watertappunt in Hargen gerealiseerd. Het realiseren van douches en 
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sanitaire voorzieningen bij de strandpaviljoens wil zij samen met de strandondernemers 
oppakken. De evaluatie voor Camperduin komt begin november 2016. Hierover heeft zij in 
het najaar 2016 een gesprek. Verder geeft zij aan dat het Slotkwartier en de Oosterkim altijd 
zijn bedoeld als leegstandsbeheer voor een tijdelijke periode. Zij ziet graag een voorstel van 
Gemeentebelangen voor structureel leegstandsbeheer tegemoet.  
 
Portefeuillehouder Van Huissteden meldt dat het plan voor de openbare verlichting aan het 
einde van het eerste kwartaal 2017 verwacht kan worden. Een veilige oversteek voor fietsers 
van de kruising N9 Kogerdijk wordt zo spoedig mogelijk aangepakt. Er wordt samen met de 
gemeente Alkmaar en Rijkswaterstaat een plan gemaakt. De provincie heeft geld 
beschikbaar gesteld. Hiermee wordt de doorstroming op de N9 aan de westkant van Alkmaar 
verbeterd.  
Voor de Oude Hof zijn in de begroting (pagina 11) plankosten opgenomen. Het beheerplan 
wordt in 2017 wederom opgestart. De kosten hiervan komen uit het reguliere 
groenonderhoud.  
In reactie op de vraag van de VVD over het betrekken van bewoners bij het groen geeft hij 
aan dat in het groenbeleidsplan staat aangegeven dat de kaders hiervoor in de wijken zullen 
worden vastgesteld. De heer Roem (VVD) vraagt of budget aan bewoners gegeven kan 
worden om binnen die kaders groen te besteden. Portefeuillehouder Van Huissteden zegt toe 
dat hij deze suggestie zal meenemen. Wat betreft de GRP en de precariobelasting licht hij toe 
dat door de rekenrente te verlagen van 5 naar 3% een bedrag vrijgemaakt kan worden dat 
vergelijkbaar is met de opbrengsten van de precario op de kabels en leidingen. Hiermee 
hoeven de extra kosten die worden gemaakt op het riool niet te worden doorberekend aan de 
inwoners via een verhoging van de rioolheffing. Hiermee wordt verwacht dat langdurig een 
kleine stijging van de precariobelasting nodig is.  
Verkeersregelaars worden in Bergen aan Zee en Egmond aan Zee ingehuurd als het druk is.  
Door GroenLinks is nog gevraagd hoeveel geld de gemeente van het rijk ontvangt om 
vluchtelingen en statushouders te helpen en hoeveel kosten hiervoor worden gemaakt. Voor 
de eerste helft van 2016 is hiervoor een bedrag van 142.000 euro extra ontvangen. Hij zal de 
ambtelijke organisatie vragen wat de kosten hiervoor waren.  
 
Tweede termijn   
De heer Valkering (CDA) vraagt om beantwoording op zijn vragen over de inrichting van het 
stadhuis en hotel Nassau Bergen. Wat betreft het Slotkwartier wil hij weten wat er op dit 
moment voor overeenkomsten worden aangeboden. Ook vraagt hij of het zo is dat er een 
overeenkomst wordt opgezegd terwijl er nog geen concrete plannen zijn voor de locatie.  
 
Portefeuillehouder Snabilie zegt toe dat deze vragen zullen worden beantwoord in zijn 
toegezegde memo. Dit memo zal binnen 14 dagen aan de raad worden voorgelegd.  
Wat betreft de vraag over de inrichtingskosten voor het stadhuis verwacht hij dat vanuit de 
situatie van de gemeente Bergen er in 2017 voor de inrichting van het stadhuis geïnvesteerd 
moet worden. Daarnaast wordt een aantal zaken vanuit de BUCH-begroting betaald. Het gaat 
om kosten voor onder andere bureaus en is begroot vanuit de optiek dat men als gemeente 
Bergen ervoor moet zorgen dat de inrichting van de kantoren op orde is. Voor wat betreft 
hotel Nassau Bergen vinden er op dit moment gesprekken plaats met de projectontwikkelaar. 
Hij zal schriftelijk terugkomen op de vraag van het CDA over de residuele grondwaarde.  
 
 
 
Conclusie  
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De voorzitter concludeert dat het voorstel betreft het vaststellen van de programmabegroting 
2017 als B-stuk in de raad wordt behandeld.  
 
Toezeggingen:  
Portefeuillehouder Snabilie zegt toe dat hij bij het opstellen van de programmabegroting 2018 
zal kijken hoe samen met de commissie van onderzoek naast de huidige vorm nog een ander 
document gemaakt kan worden waarmee de raad en inwoners uit de voeten kunnen. 
Portefeuillehouder Snabilie zegt toe dat hij naar aanleiding van de vraag om de opbrengsten 
vanuit de toeristenbelasting te specificeren indicatief zal kijken welke uitgaven hieraan 
verbonden zijn.  
Portefeuillehouder Snabilie zegt toe dat hij binnen 14 dagen zal zorgen voor een memo over 
het Slotkwartier waarin alle feiten worden weergegeven en een antwoord wordt gegeven op 
de vragen die tijdens de commissievergadering zijn gesteld.  
Portefeuillehouder Snabilie zegt toe dat hij schriftelijk zal terugkomen op de vraag van het 
CDA over de residuele grondwaarde van hotel Nassau Bergen.  
Portefeuillehouder Van Huissteden zegt toe dat hij de suggestie van de VVD zal meenemen 
of budget aan bewoners gegeven kan worden om binnen de afgesproken kaders groen te 
besteden. 
Portefeuillehouder Van Huissteden zegt toe dat hij aan de ambtelijke organisatie zal vragen  
hoeveel geld de gemeente van het rijk ontvangt om vluchtelingen en statushouders te helpen 
en hoeveel kosten hiervoor worden gemaakt.  

2 Stemming, toezeggingen en opmerkingen 

 

Agendapunt 4: Voorstel betreft het vaststellen van de verordeningen watertoeristen- en 
toeristenbelasting 2017 

 
Voorgenomen besluit 

 de Verordening watertoeristenbelasting 2017 vast te stellen; 

 de Verordening toeristenbelasting 2017 vast te stellen; 

 het tarief voor de watertoeristen- en toeristenbelasting vast te stellen op €1,85; 

 de leeftijdsgrens voor de kindervrijstelling te handhaven op 4 jaar. 

 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 

Naar de Raad d.d.:   Hamerstuk  Bespreekstuk 

 
Opmerkingen 2 

De heer Zwart (CDA) pleit ervoor om de stijging van de tarieven niet meer af te ronden op 5 
cent, maar het daadwerkelijke percentage aan te houden.  
De heer Zeiler (Gemeentebelangen) pleit ervoor om de leeftijd voor de vrijstelling voor 
kinderen te verhogen naar 12 jaar.  
De heer Roem (VVD) is voornemens om met Kies Lokaal tijdens de raadsbehandeling een 
amendement in te dienen om de toeristenbelasting te verlagen. De VVD is geen voorstander 
van het differentiëren.  
Mevrouw Groen-Bruschke (GroenLinks) meldt dat GroenLinks geen voorstander is van een 
verhoging van de toeristenbelasting. Wel maakt zij zich zorgen over wat de verhoging 
betekent voor de toeristische sector.  
Reactie college 
Portefeuillehouder Snabilie licht toe dat het gebruikelijk is om de bedragen op 5 cent af te 
ronden. Dit is communicatief ook richting de branche gemakkelijker.  
Conclusie  
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De voorzitter concludeert dat de verordening toeristen- en watertoeristenbelasting als 
bespreekpunt doorgeleid wordt naar de raadsvergadering.  

2 Stemming, toezeggingen en opmerkingen 

 

 
 
Bergen, 10 oktober 2016 


